
 

ПРОТОКОЛ 

 

28.01.2021     м. Черкаси     № 1 

 

Засідання громадської ради  

при Черкаській обласній  

державній адміністрації 

 

Голова громадської ради – Скалько О. І. 

Протокол вела – Крупенко К. М. 

Присутні: 

члени громадської ради: Більда А. О., Бублій М. Ф.,  

Бучковська А. В., Дігтяр О. Б., Жакін І. М., Зайнчківська Л. І., Зелененко Л. Л., 

Кисельов П. О., Кулик М. О., Кривденко О. О., Курій А. А., Обманюк С. В., 

Пароль О. В., Путря Ю. М., Святенко О. В., Скалько О. І., Стадник В.В.,  

Фоміна Н. М., Шевченко П. В. 

запрошені: директор Департаменту соціального захисту населення 

Черкаської обласної державної адміністрації Чикало Р. О., начальник відділу 

„Центр допомоги учасникам АТО“ Черкаського обласного контактного центру 

Одновол Є. А. 

 

СЛУХАЛИ: Скалька О. І. про затвердження порядку денного засідання 

громадської ради: 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Питання формування ініціативної групи з підготовки установчих зборів  

для формування нового складу громадської ради (далі – громадська рада) при 

обласній державній адміністрації (далі – ініціативна група) та визначення 

кандидатур для включення до складу ініціативної групи у 2021 році. 

Доповідачі: ДІГТЯР О. Б., ПУТРЯ Ю. М. 

2. Питання стосовно роботи відділу „Центру допомоги учасникам АТО“ 

Черкаського обласного контактного центру, звіт за 2020 рік начальника 

зазначеного відділу. 

Доповідач: СВЯТЕНКО О. В. 

3. Стан забезпечення домогосподарств області житловими субсидіями        

на сплату житлово-комунальних послуг, доповідь представника Департаменту 

соціального захисту населення Черкаської обласної державної адміністрації. 

Доповідач: ШЕВЧЕНКО П. В. 

4. Виділення та підтримка професійних мистецьких проектів громадських 

організацій, внесення їх до плану культурно-мистецьких подій області, як тих, 

що створюють імідж нашому регіону на державному та міжнародному рівнях. 

Доповідач: ЗАЙНЧКІВСЬКА Л. І. 

5. Різне. 
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ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 19, „проти“ – 0, „утрималися“ – 0. 

УХВАЛИЛИ:затвердити порядок денний. 
 

1. З першого питання порядку денного. 

СЛУХАЛИ: Дігтяря О. Б., який виступив з доповіддю щодо необхідності 

подання кандидатур для включення їх до складу ініціативної групи  

та поданого до Черкаської обласної державної адміністрації листа  

від 21.01.2021 № 21/01-1, в якому зазначений перелік кандидатур, для 

включення їх до складу означеної групи від комiсiї з питань інформаційної 

полiтики, свободи слова, освiти та науки, мистецтва, культури, духовностi  

та нацiональностей, соціального захисту населення громадської ради при 

Черкаській обласній державній адміністрації. 

Скалько О. І. наголосив на неправомірності направлення зазначеного 

листа, оскільки згідно з регламентом громадської ради всі звернення,  

які направляються від ради, мають узгоджуватись з головою та членами 

громадської ради. А також зазначив, що в комісії з питань інформаційної 

полiтики, свободи слова, освiти та науки, мистецтва, культури, духовностi  

та нацiональностей, соціального захисту населення власного бланку немає, тож 

подібні листи мають підписуватись лише головою громадської ради. 

Путря Ю. М. та Більда А. О. запропонували присутнім членам громадської 

ради висунути кандидатів, яких необхідно подати для включення до 

ініціативної групи. 

В обговоренні взяли участь: Скалько О. І., Путря Ю. М., Більда А. О., 

Фоміна Н. М., Стадник В. В., Кисельов П. О. 

Запропоновані кандидати для включення до ініціативної групи: 

Більда А. О. (18 – за, 0 – проти); 

Бублій М. Ф. (3 – за, 15 – проти); 

Дігтяр О. Б. (3 – за, 15 – проти); 

Кривденко О. О. (3 – за, 15 – проти); 

Обманюк С. В. (18 – за, 0 – проти); 

Путря Ю. М. (16 – за, 2 – проти); 

Святенко О. В. (16 – за, 2 – проти); 

Скалько О. І. (17 – за, 1 – проти); 

Фоміна Н. М. (18 – за, 0 – проти); 

Шевченко П. В. (18 – за, 0 – проти). 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 18, „проти“– 0, „утрималися“ – 1. 

 

УХВАЛИЛИ:  

1. Підготувати звернення до Управління комунікацій Черкаської обласної 

державної адміністрації з переліком кандидатів від громадської ради,  

які набрали найбільше голосів на засіданні (Скалько О. І., Більда А. О., 

Обманюк С. В., Путря Ю. М., Святенко О. В., Фоміна Н. М., Шевченко П. В.) 

для включення їх до складу ініціативної групи. 
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2. Головам комісій громадської ради підготувати звіти про результати 

роботи за 2 роки та доповісти на наступному засіданні.  

3. Підготувати та направити листи Управлінню культури та охорони 

культурної спадщини Черкаської обласної державної адміністрації, Управлінню 

освіти та науки Черкаської обласної державної адміністрації, Департаменту 

соціального захисту населення Черкаської обласної державної адміністрації для 

надання інформації стосовно запитів, звернень, листів чи інших документів, які 

надходили від комісії з питань інформаційної політики, свободи слова, освіти 

та науки, мистецтв, культури, духовності та національностей, соціального 

захисту населення громадської ради. 
 

2. З другого питання порядку денного. 

СЛУХАЛИ: Святенка О. В., який запросив до виступу начальника відділу 

„Центр допомоги учасникам АТО“ Черкаського обласного контактного центру 

Одновол Є. А. зі звітом про роботу відділу в 2020 році.  

В обговоренні взяли участь: Скалько О. І., Святенко О. В. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 19, „проти“– 0, „утрималися“ – 0. 

 

УХВАЛИЛИ: підготувати лист від громадської ради до відділу „Центр 

допомоги учасникам АТО“ Черкаського обласного контактного центру, щодо 

делегування Святенка О. В. на засідання Координаційної ради учасників 

бойових дій та ветеранів АТО в Черкаській області. 
 

3. З третього питання порядку денного.  

СЛУХАЛИ: Шевченка П. В., який розповів, що до нього, як до голови 

Федерації професійних спілок Черкаської області, звертаються жителі області, 

які скаржаться на труднощі із забезпеченням домогосподарств житловими 

субсидіями на сплату житлово-комунальних послуг та щодо завищених тарифів 

на енергоносії. 

Зі звітом виступив директор Департаменту соціального захисту населення 

Черкаської обласної державної адміністрації Чикало Р. О. 

В обговоренні взяли участь: Скалько О. І., Шевченко В. П., Путря Ю. М., 

Бублій М. Ф. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 19, „проти“– 0, „утрималися“ – 0. 
 

УХВАЛИЛИ: підготувати звернення до Верховної Ради України  

з внесенням пропозицій про зменшення тарифів на енергоносії.  

Відповідальні: Шевченко В. П., Путря Ю. М.  
 

4. З четвертого питання порядку денного.  

СЛУХАЛИ: Зайнчківську Л. І., яка запропонувала запросити Управління 

культури та охорони культурної спадщини Черкаської обласної державної 

адміністрації на наступне засідання громадської ради та підготувати звернення 
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від громадської ради до зазначеного Управління щодо виділення та підтримки 

професійних мистецьких проектів громадських організацій, внесення їх до 

плану культурно-мистецьких подій області, як таких, що формують імідж 

регіону на державному та міжнародному рівнях. 

В обговоренні взяли участь: Скалько О. І., Фоміна Н. М. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 19, „проти“– 0, „утрималися“ – 0. 
 

УХВАЛИЛИ: запросити Управління культури та охорони культурної 

спадщини Черкаської обласної державної адміністрації на наступне засідання 

громадської ради та включити до порядку денного наступного засідання 

громадської ради питання щодо виділення та підтримки професійних 

мистецьких проектів громадських організацій, внесення їх до плану культурно-

мистецьких подій області, як таких, що формують імідж регіону на державному 

та міжнародному рівнях. 

Відповідальні: Зайнчківська Л. І. 
 

5. З п’ятого питання порядку денного.  

5.1 СЛУХАЛИ: Святенка О. В., який запропонував провести засідання 

громадської ради 04.02.2021 у форматі круглого столу для розгляду питань 

щодо: 

1. Перебігу справ у розслідуванні з викрадення автомобілів у Черкаській 

області та в місті Черкаси. 

2. Стану реалізації обласної програми профілактики та протидії 

злочинності у Черкаській області на 2020-2024 роки „Безпечна Черкащина“. 

На зазначене засідання, для обговорення вищевикладених питань, 

запросити представників Головного управління Національної поліції  

у Черкаській області, Черкаської обласної прокуратури, Черкаської міської 

ради, Черкаської обласної ради, які відповідаю за вказані напрямки. 

В обговоренні взяли участь: Скалько О. І., Святенко О. В., Путря Ю. М. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 19, „проти“– 0, „утрималися“ – 0. 
 

УХВАЛИЛИ: підготувати запрошення до Головного управління 

Національної поліції у Черкаській області, Черкаської обласної прокуратури, 

Черкаської міської ради, Черкаської обласної ради, провести засідання  

у форматі круглого столу 04.02.2021.  

Відповідальні: Святенко О. В., Скалько О. І. 
 

5.2 СЛУХАЛИ: Святенка О. В., який розповів про проблему браконьєрства 

в області та запропонував на наступне засідання громадської ради запросити 

Познякова О. В., представника Управління державного екологічного нагляду 

(контролю) у Черкаській області Державної екологічної інспекції Центрального 

округу, для обговорення основних проблем браконьєрства в області та шляхів 

їх вирішення. 
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В обговоренні взяли участь: Скалько О. І., Святенко О. В., Більда А. О. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 19, „проти“– 0, „утрималися“ – 0. 

 

УХВАЛИЛИ: підготувати запрошення на наступне засідання громадської 

ради до Управління державного екологічного нагляду (контролю) у Черкаській 

області Державної екологічної інспекції Центрального округу.  

Відповідальні: Святенко О. В., Скалько О. І. 
 

5.3 СЛУХАЛИ: Скалька О. І., який оголосив список членів громадської 

ради, які не відвідували засідань більше 3 разів, та запропонував виключити  

їх зі складу громадської ради (Гурін О. В., Журавльов І. В., Тарапата Г. В., 

Ярошенко С. В.). 

В обговоренні взяли участь: всі члени громадської ради. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 17, „проти“– 0, „утрималися“ – 2. 

 

УХВАЛИЛИ: підготувати звернення до Черкаської обласної державної 

адміністрації про виключення Гуріна О. В., Журавльова І. В., Тарапати Г. В., 

Ярошенка С. В. зі складу громадської ради.  

Відповідальні: Скалько О. І. 
 

5.4 СЛУХАЛИ: Скалька О. І., який запропонував провести наступне 

засідання громадської ради 11.02.2021. 

В обговоренні взяли участь: всі члени громадської ради 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“– 19, „проти“– 0, „утрималися“ – 0. 

 

УХВАЛИЛИ: провести засідання громадської ради 11.02.2021.  

Відповідальні: Скалько О. І. 

 

 

Голова громадської ради    Олег СКАЛЬКО 

 

Протокол вела      Катерина КРУПЕНКО 


